
2016第二届社会科学和当代人类发
展国际会议

尊敬的  先生/女士，您好！

2016第二届社会科学和当代人类发展国际会议将于2016年07月在武汉召开。

会议通知会议通知

SSCHD2016 第二届社会科学和当代人类发展国际会议SSCHD2016 第二届社会科学和当代人类发展国际会议

The 2nd Annual International Conference on Social Science and Contemporary Humanity
Development[SSCHD2016] will be held on July 15-17, 2016 in Wuhan, Hubei, China. The SSCHD2016 offers
a great opportunity to bring together professors, researchers and scholars around the globe a great
platform to deliver the latest innovative research result and the most recent development and trends in
Social Science and Humanity Development field. 

2016第二届社会科学和当代人类发展国际会议

Topics of interest for  include, but are not limited to:Topics of interest for  include, but are not limited to:

Topic 1.Sociology and Political ScienceTopic 1.Sociology and Political Science
Social Research or Social Science
Social Network Analysis
Social Systems Dynamics
Socio-Cognitive-Technological Systems
Social Policy and Social Legislation
Caring or Research for the Elderly
Political Science and Decision Making
Governmental System and Practices



Western constitutional thought
African Government and Politics
Politics and Ethics
Politics, Society, and International relations

Topic 2. Cultural Studies and HumanitiesTopic 2. Cultural Studies and Humanities
Anthropology
Archaeology
Architecture
Linguistics
Geography
Music and Art
Religion
Economics and Management
Education and Social Welfare
History and Literature
Ethnicity, Difference, Identity
Media and Communications
Cognitive Science and the Behavioral Sciences
Natural, Environmental and Health Sciences

Topic 3. Law and EducationTopic 3. Law and Education
Basic Law, Legal History
Domestic and International Law
Labor and Social Law
Public Administration and Policy
Higher Education and Lifelong Learning
Adult and Continuing Education
Health Promotion and Health Education
E-Government, E-school and E-university 
E-Learning, E-Business, Enterprise Information Systems
Globalization in Education Challenges and Problems

Topic 4. Management and Economics Topic 4. Management and Economics 
Topic 5. Social Science and Contemporary Humanity Development Topic 5. Social Science and Contemporary Humanity Development 

会议概况：会议概况：第二届社会科学和当代人类发展国际会议(SSCHD2016)将于2016年7月15 - 17日,在湖北武汉,召开。
SSCHD2016旨在为社会科学与人类发展等领域的研究人员和行业从业者提供一个平台，以满足和分享前沿领域发
展。

会议议题：会议议题：社会学和政治学; 文化研究和人文; 法律和教育; 管理和经济学; 社会科学和当代人类发展

会议名称：2016第二届社会科学和当代人类发展国际会议会议名称：2016第二届社会科学和当代人类发展国际会议

会议时间：2016年7月15-17日会议时间：2016年7月15-17日

会议地点：湖北武汉会议地点：湖北武汉

会议日程会议日程

会议嘉宾会议嘉宾

会议门票会议门票

 

http://www.huodongjia.com/tag/925/
http://www.huodongjia.com/tag/909/


活动家 

成都云数海量智能科技有限公司 

2016年5月26日
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